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Protokół Nr IV/14 

Sesji Rady Miasta Międzyrzec Podlaski 

z dnia 30 grudnia 2014 r. 

 

 

 

Porządek obrad: 

 

            1.  Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wręczenie tytułów i odznak „Zasłużony dla Miasta” Międzyrzeca Podlaskiego.  

5. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Odpowiedzi na zapytania zgłoszone przez mieszkańców. 

9. Przyjęcie stawek podatków i opłat lokalnych na 2015 rok.   

10. Przyjęcie planów pracy Rady Miasta i komisji stałych na I półrocze 2015r.  

11. Przyjęcie uchwał w sprawie:  

a) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta 

Międzyrzec Podlaski na 2015 rok, 

b) Harmonogramu działań będących realizacją Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Miasta Międzyrzec Podlaski, 

c) wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Międzyrzec Podlaski,  

d) zmian w budżecie Miasta Międzyrzec Podlaski na 2014r.  

e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej.   

           12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone przez Radnych.  

           13. Wnioski Radnych, Burmistrza Miasta oraz przedstawicieli Urzędu Miasta.  

           14. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Miasta Robert Matejek o godz. 12
00

 dokonał otwarcia posiedzenia IV 

Sesji Rady Miasta Międzyrzec Podlaski. Przywitał zebranych radnych, władze miasta  oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miasta Robert Matejek stwierdził quorum 

- obrady są prawomocne. Obecnych 14 radnych.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miasta Robert Matejek przedstawił zaproponowany porządek obrad,  

a następnie zwrócił się o wnoszenie uwag i wniosków. Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad.    
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Ad. 4  

Wręczenie tytułów i odznak „Zasłużony dla Miasta” Międzyrzeca Podlaskiego.  

Przewodniczący Rady Miasta wraz z Burmistrzem Miasta wręczyli pośmiertnie tytuły „Zasłużony 

dla Miasta”  Międzyrzeca Podlaskiego niżej wymienionym:   

1. Dyonizy Siłuszyk 

2. Stanisław Gaszewski 

3. Jerzy Kalinowski 

4. Lucjan Bernat 

5. Stanisław Borowik 

6. Jan Bartos  

 

Tytuł i odznakę odebrała Pani Danuta Bartos. Rodzinom pozostałych osób odznaczenia zostaną 

przekazane.  

 

Ad. 5 Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś uwagi                

lub zastrzeżenia do protokołu z III Sesji Rady Miasta. 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu III/14 Sesji Rady Miasta.  

Rada Miasta przy 14 obecnych radnych jednogłośnie przyjęła porządek obrad.  

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 
DROGI I PLACE 

 

Zakończono: 

-    budowę  chodnika w ul. Wyszyńskiego, 

-    budowę  żłobka,  

-    opracowanie  Projektu  Budowlanego  budowy  ul. Zadwornej  - projekt  opracowano , obecnie 

na etapie uzgodnienia  projektu stałej  organizacji ruchu z Zarządem Dróg Wojewódzkich – 

włączenie d   ul. Zahajkowskiej  

 

KOMPLEKSOWA GOSPODARKA ODPADAMI I OCHRONA ŚRODOWISKA 

1. Dokonano rozliczenia tegorocznej dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Lublinie na dofinansowanie kolejnego etapu nasadzeń drzew                  

i krzewów na terenie Miasta (dotacja w kwocie 22.000) oraz na dofinansowanie pomocy 

mieszkańcom w usuwaniu wyrobów zawierających azbest. W ramach przedmiotowego 

zadania zorganizowano i przeprowadzono demontaż, transport i unieszkodliwienie 8,22 ton 

wyrobów zawierających azbest pochodzących od mieszkańców Miasta (dotacja w kwocie 

6.700 zł). 

2. Przygotowano wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej   w Lublinie na dofinansowanie w roku 2015 pomocy mieszkańcom w usuwaniu 

wyrobów zawierających azbest. 

3. Przyjęto i zweryfikowano 49 wniosków Mieszkańców Miasta o wsparcie w zakresie 

demontażu, transportu i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest w ramach 

Szwajcarsko – Polskiego programu współpracy realizowanego wspólnie z Samorządem 

Województwa Lubelskiego. 
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4. Przygotowano 2 wystąpienia do Starosty Bialskiego o wydanie zezwolenia na usunięcie 8 

drzew z nieruchomości będących własnością Miasta. 

5. Przeprowadzono 16 postępowań zakończonych wydaniem zezwoleń na usunięcie 81 sztuk 

drzew z terenu nieruchomości prywatnych położonych w obrębie Miasta. 

6. Dokonano rozliczenia kosztów odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych z 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy z terenu Miasta Międzyrzec Podlaski za 

październik i listopad bieżącego roku. 

 

BUDOWNICTWO I GOSPODARKA KOMUNALNA 

1. Przeprowadzono następujące przetargi: 

- ustny nieograniczony na oddanie w najem na czas nieoznaczony lokalu użytkowego          

w budynku przy  ul. Lubelskiej 27, 

- pisemny nieograniczony na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej przy           

ul. Lecha Kaczyńskiego oraz Balladyny. 

2. Ogłoszono następujące przetargi: 

- ustny nieograniczony na zbycie nieruchomości położonej przy ul. Radzyńskiej 2, 

stanowiącej lokal użytkowy i lokal mieszkalny wraz z udziałem w częściach wspólnych 

budynku  i urządzeń, które nie służą do wyłącznego użytku właścicieli poszczególnych 

lokali oraz udział we własności działki, 

- pisemny nieograniczony na zbycie nieruchomości niezabudowanych położonych przy      

ul. Lecha Kaczyńskiego. 

3. Zawarto 2 umowy najmu lokali użytkowych oraz 4 umowy dzierżawy nieruchomości 

będących własnością Miasta Międzyrzec Podlaski. 

4. Wskazano i zawarto 2 umowy najmu lokali socjalnych oraz ponownie zawarto 5 umów najmu 

lokali socjalnych. 

 

 

DZIAŁALNOŚĆ WYDZIAŁU PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO  I ARCHITEKTA 

1. Wystąpiono  z zapytaniem ofertowym do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych na  

wywóz śmieci  z koszy ulicznych oraz na oczyszczanie ręczne terenów miejskich                

i utrzymania czystości na targowisku miejskim przy ul. Zarówie 22 na 2015r., oraz 

przeprowadzono negocjacje. 

2. Prowadzono rozliczenia i nadzór nad: 

1. utrzymaniem czystości na terenie miasta: wywóz śmieci z koszy ulicznych, oczyszczanie 

ręczne terenów miejskich i utrzymanie czystości na targowisku miejskim przy ul. Zarówie 

22  zgodnie   z podpisanymi umowami, 

2. utrzymaniem zieleni miejskiej  oraz akcji zima w ramach zawartych umów. 

3. Opracowano projekt koncepcji przebudowy nieużytkowanej części budynku przy              

ul. Jelnickiej ma lokale socjalne. 

4. Kontynuacja projektu zamiennego architektoniczno- budowlanego rozbudowy budynku 

stanicy żeglarskiej przy ul. Zahajkowskiej 44c w Międzyrzecu Podlaskim    
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DZIAŁANIA STRAŻY MIEJSKIEJ 

1. Ilość kontroli miejsc grupowania się młodzieży szkolnej – 502 

2. Ilość kontroli sklepów pod kątem ustawy o wychowaniu w trzeźwości – 28 

3. Ilość nałożonych mandatów karnych -    10     na kwotę - 950zł,  w tym : 

 za wykroczenia porządkowe                      -  1/100 

  za wykroczenia w ruchu drogowym          -  7/650 

 za inne wykroczenia           -  2/200 

4. Liczba osób pouczonych ogółem –   101      w tym : 

  za wykroczenia porządkowe    - 23 

  za wykroczenia w ruchu drogowym   - 62 

  za inne wykroczenia    - 16 

5. Liczba zabezpieczonych zawodów sportowych i innych imprez  -   7  ogółem, w tym:   

 mecz  piłki siatkowej  - 2 

 uroczystości kulturalne i kościelne – 5 

 inne imprezy  - 0 

 

 

DZIALALNOŚĆ WYDZIAŁU OBSŁUGI  ORGANIZACYJNO- PRAWNEJ 

1. Rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na bezgotówkowy zakup paliwa do samochodów 

służbowych  i kosiarek będących w posiadaniu tut. Urzędu oraz samochodów, motopomp, 

wykaszarek i innych urządzeń będących w dyspozycji OSP. 

2. Przeprowadzono kontrolę w punktach sprzedaży i podawania napojów alkoholowych pod 

kątem przestrzegania warunków ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. 

 

DZIAŁALNOŚĆ WYDZIAŁU SPRAW OBYWATELSKICH I USC 

1. KARTA RODZINY 3 +  

 Wnioski przyjęte                                                                                  39  

 Karty wydane                                                                                       38 

 Stan kart wydanych                                                                            866 

2. OGÓLNOPOLSKA KARTA DUŻEJ RODZINY     

 Karty  Wydane                                                                                     36 

 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem czy ktoś ma zapytania i interpelacje. 

 

 

Pan Zbigniew Tichoruk: Po pierwsze dziękuję w imieniu swoim i chyba mieszkańców za 

błyskawiczną decyzję, Panu a komuś kto realizował plany miasta za szybkość, zaktualizowanie 

tych planów i naprawdę ma to wygląd. Jeszcze raz dziękuję.  

A teraz proszę Państwa inny temat, ulica Warszawska nasza nie wiem czy jest ulicą miejską czy 

powiatową, ale z punktu widzenia mieszkańca, który się porusza tą ulicą. Mnie to nie interesuje, 
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chodzi mi o dwa punkty. Pierwsze- to jest przejście przez jezdnię koło Banku Spółdzielczego. Od 

strony dawnych delikatesów, jest po każdym większym deszczu bajorko takie, że bez gumaczków 

to się tam nie przejdzie. To jeszcze jest nic, z drugiej strony od Banku Spółdzielczego na tym 

przejściu, gdzieś mniej więcej cztery lata temu na jezdni był robiony wykop. Ten wykop został 

zasypany, zostało to zalane asfaltem. Z tym, że stworzył się rowek gdzieś o szerokości 40 cm        

i minimum 10 cm grubości. Jeżeli ktoś stoi przed przejściem od strony Banku i jedzie samochód 

od strony miasta niezależnie z jaką prędkością by jechał kierowca, on nie ma możliwości żeby nie 

ochlapać od góry do dołu stojącego przed przejściem. Tego się fizycznie nie uniknie, tam jest po 

prostu dołek.  

Drugim miejscem, które pojawiło się po remoncie, po wykonaniu tego spustu, przejście 

Warszawska- Lubelska koło krzyża. Kałuża wody stojąca na przejściu zniknęła z tym, że koło 

budynku dawnej policji tam został podniesiony poziom asfaltu przy samym krawężniku  

i zrobiło się dokładnie coś takiego, jak przy przejściu przy Banku Spółdzielczym.  Stoją kałuże. 

Jeżeli ktoś jest przy budynku policji i sklepie papierniczym, samochód jedzie i nie ma możliwości  

żeby nie ochlapać. Nie da się uciec. Rozumiem, że tego nie da się zrobić w ciągu tygodnia czy 

dwóch. Będą wykonywane jakieś plany remontów ulic. Moja prośba żeby uwzględnić to               

w planach remontów. Ja się na tym nie znam. Jest czas, a jest to naprawdę coś co utrudnia                

i przeszkadza.   

 

Pani Danuta Bartos: Skorzystam z okazji i chciałam zapytać o ulicę Leśną. Chodzi mi o taki 

drobiazg. Pomiędzy szkołą, jak się kończy budynek szkoły do początku nowej części ulicy Leśnej 

po żadnej stronie nie ma chodnika. Jest przedszkole, jest dojście dzieci do szkoły. Chodzimy po 

jezdni, bo nie ma innego wyjścia. Jest wzniesienie po jednej stronie, które być może jest 

przeszkodą, ale po drugiej stronie żadnych przeszkód nie ma. Jeżeli Leśna ta nowa część ma 

chodniki po obydwu stronach, to ten kawałek od Drohickiej do tej nowej części uważam, że         

w jakiś sposób trzeba to rozwiązać. Jeśli to jest powiatowa, to niech się powiat  

z miastem dogada, jeżeli to miejska, to zwracam uwagę.  

 

Pan Ryszard Kornacki: Ja tym razem nie o kulturze, tylko o drogach i chodnikach. Chodzi mi     

o ulicę Kościelną,  tutaj jak się skręca na ulicę Łukowską. Tam jest tragedia. Po pierwsze jest tam 

postój przy kościele, jest też przedsiębiorstwo, które mieści się w tym zabytkowym budynku 

dawnej straży pożarnej. Rozumiem, że trzeba tam reperować pojazdy, ale nie koniecznie robić 

tego na chodniku. Tam jest tragedia. Pytam się czy właściciel płaci podatek za chodnik Panie 

Burmistrzu, czy nie? Trzeba go obciążyć podatkiem dlatego, że w pewnych momentach tam się 

nie przejdzie. To jest jedna z pilniejszych spraw, która się ciągnie już dość długo. Takie rozmowy 

nie na sesji też idą i toczą się,  dlatego postanowiłem wystąpić i powiedzieć o tym, że przy 

Kościelnej jest niebezpiecznie. Jest straszny zator i odbywa się reperacja samochodów na 

chodnikach. Ja rozumiem, że on ma tam zakład swój i w zakładzie pracuje, bo z tego ma chleb 

swój.  

 

Radny Z. Ostapowicz: Ja mam pytanie do pana dyrektora MOSiR. Czy Klub MOSiR „Huragan” 

ma swój statut? Gdzie można go zobaczyć i się z nim zapoznać? 

 

Dyrektor MOSiR A. Myszka: Siedziba Klubu znajduje się przy basenie przy Zarówiu 86, tam 

można się zapoznać z dokumentami.  

 

Pan Nawój: Czy Urząd Miasta, jakie ma zadłużenia w milionach w kredycie, który kredyt jasne, 

że rata jest płacona. Każda gmina ma jakieś zadłużenie długów w milionach.  

Czy wy petentom będziecie odpowiadać dzisiaj na te pytania?      
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Zadłużenie Międzyrzeca Podlaskiego do zadłużenia Rzeczypospolitej, dług publiczny to się liczy 

prawda? 

Drugie pytanie- dalsze kredytowanie unijnych spraw, Urząd Miasta musi dać ileś procent prawda?   

 

Przewodniczący Rady Miasta: Musi pan wiedzieć, o co pan pyta.  

 

Pan Nawój: Czy Międzyrzec posiada jakieś środki finansowe by modernizować Międzyrzec 

Podlaski?   

 

Przewodniczący Rady Miasta: Musi pan zadać konkretne pytanie, co ma pan na myśli mówiąc 

sprawy unijne? 

 

Pan Nawój: Sprawy unijne, to jest właśnie ten objazd na dzień dzisiejszy na ul. Partyzantów. 

Budują to nie wiem za co, nie wiem skąd pieniądze na to.  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Musi pan zadać konkretne pytanie. Nie o wszystko, na wszystko 

nie jesteśmy w stanie odpowiedzieć.  

 

Pan Nawój: Pierwsze pytanie- jakie ma Międzyrzec zadłużenie? Musicie to wziąć pod uwagę      

w perspektywie dalszej do wszelkich remontów. To są finanse i te finanse trzeba zregenerować, 

musicie posiadać pieniądze.  Międzyrzec wiele by chciał rzeczy, czy posiadamy takie pieniądze? 

Czy jest możliwość dowiedzieć się ile kapitału Międzyrzec może posiadać na przyszłość na plusa?  

 

Przewodniczący Rady Miasta :Na jakiego plusa? Pan sprecyzuje pytanie.  

 

Pan Nawój: A teraz mogę odpowiedzieć na pytanie w sprawie melioryzacji?  

 

Przewodniczący Rady Miasta :Nie jest pan uprawniony do odpowiedzi na Sesji Rady Miasta. 

Jesteśmy w punkcie pytania, zatem proszę zadać pytania.  

 

Pan Nawój: Ja widzę, że jest problem na Warszawskiej i ja to nazywam melioryzacja, czyli woda, 

ścieki.  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Drogi panie proszę zadać pytanie, jesteśmy w punkcie pytania.  

Pan Nawój:  Drugie pytanie- ile pieniędzy Międzyrzec może wziąć kredyt? Trzecie pytanie do 

tamtego pytania czy biznes plan można powołać żeby to wygenerowało zyski?  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Nie ma takiego sformułowania, jeżeli będzie pan uprzejmy 

powtórzyć. 

 

Pan Nawój: Musiałby pan powtórzyć, bo ja już nie pamiętam co powiedziałem. Tak- co to jest 

biznes plan? Proszę sobie zanotować w jakiś punktach, że po prostu regenerowanie zysków. 

Nazywa się to plus.  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Nie ma takiego czegoś jak regenerowanie zysków. Nie nazywa 

się to plus. Nie przyjmuje tego pytania.  

 

Pan Nawój: Wystarczy, dalej już nie? O tej skoczni, żeby ją uaktywnić żeby odrabiała straty?  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Pan formułuje pytanie, proszę je zadać.  
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Pan Nawój: Chciałem powiedzieć, że każda inwestycja Międzyrzeca musi przynosić zyski.  

 

Przewodniczący Rady Miasta: Jeżeli nie zada pan pytania, tylko będzie rozmawiał  

z publicznością i wywody prowadził, które nie są istotne z punktu widzenia miasta, odbieram 

panu głos.  

 

Pan Nawój: Mieszkam na ul. Kusocińskiego 30. Mam radnego. Podjąłem decyzję, że na mojej 

ulicy za strażą pożarną jest wzdłuż ulica asfaltowa. Tam są w rowach drzewa rosnące niezgodne   

z przepisami  unijnymi. Rosną koło ulicy, zagrażają. Ostatnio było tylko jedno drzewo wycięte. 

Pan radny się tym zajął. Uważam, że tam powinien być rów melioracyjny? 

Czy te drzewa koło drogi powinny rosnąć? Żądam usunięcia tych drzew na korzyść Międzyrzeca.      

 

Ad. 8  

Odpowiedzi na zapytania zgłoszone przez mieszkańców. 

 

Burmistrz Miasta 

Panu Zbigniewowi Tichorukowi - Sprawa ulicy Warszawskiej. 

Z faktami się nie dyskutuje. Tam jest fatalnie, jeżeli chodzi o odwodnienie. Przyglądałem się temu 

przez jakiś czas. Najprawdopodobniej zastosujemy rozwiązania, które wykorzystało Miasto Biała 

Podlaska. Jeżeli nie odwodnimy tego powierzchniowo tzw. ściekami korytkowymi po to, żeby 

odprowadzić spadkiem nie rujnując całej nawierzchni. Oczywiście teraz się tego nie da zrobić,    

ale dobrze jest obserwować jak się zachowuje woda. Ona zazwyczaj nie płynie w górę.  

Wykorzystamy to z całą pewnością żeby definitywnie się pozbyć tego problemu, ale to nie tylko 

w tym miejscu, mam świadomość, że jeszcze w kilku miejscach ten sam problem jest chociażby 

ulica Zahajkowska. Warszawska jest ulicą miejską, będzie nam znacznie łatwiej niż ruszyć ulicę 

wojewódzką.  

  

Burmistrz Miasta 

Pani Danucie Bartos- Sprawa ulicy Leśnej  

Tu też trudno dyskutować, ten chodnik jest bardzo potrzebny. W którym okresie to realizować. 

Będziemy dyskutować z Radą, aby w jak najszybszym terminie to zrealizować ze względu na dość 

dużą liczbę mieszkańców korzystających z całego węzła sportowo- szkoleniowego.  Z całą 

pewnością weźmiemy to pod uwagę.  

 

Burmistrz Miasta 

Panu Ryszardowi Kornackiemu- Sprawa ulicy Kościelnej, skrzyżowanie z  Łukowską   

Jeżeli chodzi o ulice Kościelną i Łukowską, to są ulice powiatowe. Musimy generalnie 

uporządkować organizację tam, generalnie na tym skrzyżowaniu. Już nie raz mieliśmy interwencję 

policji  i straży. Tam jest stały problem chociażby ze zwykłym parkowaniem. Już nie chodzi         

o korzystanie z działalności tego warsztatu napraw, ale nawet zwykle parkowanie jeżeli jest zbyt 

drastycznie wykorzystywane, to zawęża światło drogi ulicy Łukowskiej,   co powoduje ewidentne 

zatory. Wejdziemy w kontakt z panią Krystyną Beń i będziemy próbowali ten problem 

zlikwidować, chociażby przez wymalowanie na jezdni miejsc, gdzie się pojazd może zmieścić. 

Natomiast kwestia wykonywania usług naprawczych w obrębie drogi  publicznej, tutaj raczej jest 

to jednoznaczne, tego nie można wykonywać w zakresie stałych usług. W przypadku awarii może 

to mieć miejsce krótkotrwałe  i natychmiastowe do usunięcia. Jeżeli pojazd sam nie może się 

poruszać, to powinno być to za pomocą lawety. Mam nadzieję, że na spokojnie ten problem 

rozwiążemy. Myślę, że znajdziemy jakieś wspólne porozumienie z przedsiębiorcą.   
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Burmistrz Miasta 

Panu Nawój 
Jeżeli chodzi o pytanie dotyczące zadłużenia, one jest stale publikowane na stronach 

internetowych, łatwo je odszukać tj. 18 mln 100 tys. na chwilę obecną.  

Jeżeli chodzi o dopuszczalną możliwość zaciągnięcia kredytu, to musielibyśmy z prognozy 

finansowej bardzo precyzyjnie określić. Nie wiem czy w tej chwili byłaby pani Skarbnik              

w stanie tak od ręki  wyliczyć, ale chcąc uniknąć jakichkolwiek pomyłek, to przygotujemy taką 

informację i przekażemy panu.  

Drzew w pasie drogowym przy ul. Kusocińskiego, na pewno się tym zainteresujemy, jeżeli 

rzeczywiście są w pasie drogowym i w naszym zarządzie,  na pewno uporządkujemy ten teren. 

Jeżeli w  pasie, którym włada PKP postaramy się wystąpić, aby uporządkowali ten teren, nie 

byłoby to z ich strony wielkim wysiłkiem, biorąc pod uwagę, że chcą uporządkować cały ciąg 

komunikacyjny i kolejowy.      

 

 

Ad. 8  
Przyjęcie stawek podatków i opłat lokalnych na 2015 rok.   

Skarbnik Miasta: Zgodnie z propozycją Burmistrza Miasta stawki podatków i opłat lokalnych na 

przyszły rok zostaną na niezmienionym poziomie  w stosunku do 2014 roku. Stanowisko zostało 

przedstawione i przegłosowane na wszystkich komisjach.  

 

Rada Miasta jednogłośnie przyjęła stawki podatku i opłat lokalnych na 2015 rok na 

niezmienionym poziomie.  

 

Ad. 10  

Przyjęcie planów pracy Rady Miasta i komisji stałych na I półrocze 2015r.  

 

Rada Miasta jednogłośnie przyjęła plan pracy Rady Miasta na I półrocze 2015r.  

 

 

Ad.11. Przyjęcie uchwał w sprawie:  

 

a) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta 

Międzyrzec Podlaski na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek poprosił komisje o przedstawienie opinii  

o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Z. Frydrychowski poinformował, iż Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu M. Leszczyński poinformował, 

iż Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie 

wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Promocji G. Mazurek poinformowała, iż 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie 

wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych poinformował, iż Klub nie opiniował projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem czy są zapytania do sprawozdawcy.  
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Przewodniczący Rady Miasta Pan R. Matejek otworzył dyskusję.  

 

Przy 14 obecnych, Uchwała w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Międzyrzec Podlaski na 2015 rok, 

została podjęta jednogłośnie.  

 

 

b) Harmonogramu działań będących realizacją Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Miasta Międzyrzec Podlaski, 

 

Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek poprosił komisje o przedstawienie opinii  

o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Z. Frydrychowski poinformował, iż Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu M. Leszczyński poinformował, 

iż Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie 

wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Promocji G. Mazurek poinformowała,         

iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja 

nie wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych poinformował, iż Klub nie opiniował projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem czy są zapytania do sprawozdawcy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan R. Matejek otworzył dyskusję.  

Przy 14 obecnych, Uchwała w sprawie Harmonogramu działań będących realizacją 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Miasta Międzyrzec Podlaski, 
została podjęta jednogłośnie.  

 

 

c) wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Międzyrzec Podlaski,  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Z. Bernat zgłosił kandydaturę Radnego Zygmunta Ostapowicza 

na drugiego Wiceprzewodniczącego Rady.   

Przewodniczący Rady Miasta zapytał Radnego Zygmunta Ostapowicza czy wyraża zgodę. 

Radny wyraził zgodę na swoją kandydaturę. 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił się radny Z. Bernat, Z. Frydrychowski oraz  

M. Jarosz. 

 

Przewodniczący R. Matejek poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Rada Miasta przy 14 obecnych radnych jednogłośnie przyjęła skład komisji.  



10 

 

 

Przewodniczący R. Matejek poprosił o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej, wybór 

przewodniczącego Komisji.  

 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w składzie:  

Radny Z. Bernat– przewodniczący komisji 

Radny Z. Frydrychowski – członek komisji 

Radny M. Jarosz – członek komisji 

  

Przewodniczący R. Matejek poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do 

głosowania, przedstawienie zasad głosowania i przeprowadzenie głosowania.  

Przewodniczący Komisji Z. Bernat przedstawił zasady głosowania. Na karcie do głosowania 

napisane są trzy odpowiedzi: za, przeciw, wstrzymał się. Karta do głosowania jest ważna, jeżeli 

dwie odpowiedzi się skreśli, a jedną zostawi. Karta będzie nieważna, jeżeli nie postawimy 

żadnego znaku na karcie.  

 

Przeprowadzono losowanie. Przewodniczący Rady zarządził pięć minut przerwy w obradach. 

  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Z. Bernat odczytał protokół z tajnego głosowania.  

 

Rada Miasta w głosowaniu tajnym w sprawie wyboru radnego Z. Ostapowicza na drugiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta oddała następującą ilość głosów: 

Za   - 14 głosów 

Przeciw  - brak 

Wstrzymał się - brak 

Głosów nieważnych  - brak 

 

Przewodniczący R. Matejek odczytał uchwałę w sprawie wyboru drugiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Międzyrzec Podlaski.  

 

d) zmian w budżecie Miasta Międzyrzec Podlaski na 2014r.  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek poprosił komisje o przedstawienie opinii  

o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Z. Frydrychowski poinformował, iż Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu M. Leszczyński poinformował, 

iż Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja nie 

wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Promocji G. Mazurek poinformowała,         

iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja 

nie wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Klubu Radnych poinformował, iż Klub nie opiniował projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem czy są zapytania do sprawozdawcy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan R. Matejek otworzył dyskusję.  

 

Przy 14 obecnych, Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Międzyrzec Podlaski na 

2014r.  została podjęta jednogłośnie.  

 

 

e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej.   

 

Skarbnik Miasta: W imieniu Burmistrza Miasta wnoszę o wprowadzenie autopoprawki, zmianę 

załącznika nr 1 i nr 2. Numer 1 w wielu punktach, wynika to ze zmiany załącznika  

nr 2 w projekcie zagospodarowanie terenu rekreacyjno- turystycznego „Międzyrzeckie Jeziorka”. 

Mówimy o pozostawieniu tak, jak było w wersji pierwotnej w związku z tym, że w tej chwili 

zostały zawieszone rozmowy z wykonawcą.   

Burmistrz Miasta: Ponieważ na komisjach wyraźnie informowaliśmy o podjętych negocjacjach  

z głównym wykonawcą, bo z dwoma pozostałymi tych przeszkód nie było. Te negocjacje 

rzeczywiście zawieszono. Trafiliśmy na taki okres, że spółka niemiecka, która  miała 

współpracować z firmą wykonawczą ze Zrębem, nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na ich 

konkretne zapytania, więc czy poniosą jakiekolwiek koszty związane ze złożonym zamówieniem  

pomimo tego, że zatrzymaliśmy ich przed wpłatą zaliczki. Brak odpowiedzi tej spółki niemieckiej 

powoduje, że oni zawieszają do momentu, kiedy taką odpowiedź uzyskają. Mają informację,       

że odbędzie się to na początku stycznia. Ponieważ nie chciałbym abyśmy podejmowali decyzję  

bez umowy przedwstępnej z tą spółką, a przypominam tu jest dość wysoka kara, dlatego 

prosiłbym Państwa o zatrzymanie tej decyzji do momentu uchwalenia budżetu na 2015 rok. Nie 

później, bo wyznaczymy taki termin żeby decyzja Zrembu była jednoznaczna do 15 stycznia.      

W tym terminie będą musieli podjąć decyzję i jeszcze raz do tego tematu wrócimy na komisjach 

tak, aby podjąć w pełni, świadomie jakie są ewentualne konsekwencje zatrzymania inwestycji. 

Chodzi tu o wyciąg nart wodnych, bo o nim mówimy, większość mieszkańców  Jeziorka etap II 

nie do końca wie co się pod tym kryje, więc wyjaśniając chodzi tutaj o wyciąg nart wodnych. 

Głównie tam są jeszcze dodatkowe obiekty, ale kosztotwórczy czynnik przede wszystkim. Mam 

nadzieję, że  skończy się to na tym etapie, jak Państwu przekazywałem i oni mają też taką 

nadzieję, ale chcą mieć tą pewność potwierdzoną pisemnie. Dlatego prosiłbym Państwa                 

o powstrzymanie się od zdjęcia tej inwestycji do momentu podpisania umowy przedwstępnej ze 

Zrembem, nie później niż do 15 stycznia, bo taki kategoryczny termin wyznaczymy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan R. Matejek otworzył dyskusję.  

Radny M. Jung: Czy termin 15 stycznia nie zobowiąże nas do poniesienia dodatkowych 

kosztów? 

Burmistrz Miasta: W żadnym wypadku ze względu na to, że obie strony są świadome wycofania 

się. Jeżeli nie będzie zgody Państwa, będą musieli zrealizować oczywiście z konsekwencją 

wydłużenia terminu realizacji o kilka tygodni, ale tą przestrzeń posiadamy ze względu na różnicę 

wyznaczenia terminu zakończenia inwestycji. W przypadku podpisanej umowy ze Zrębem,  jest to 
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koniec lipca, a z instytucją pośredniczącą, która nadzoruje wydatkowanie środków unijnych, jest 

to koniec sierpnia. W związku z tym mamy przestrzeń czasową, która pozwala nam na 

zrealizowanie pomimo zatrzymania. Ten termin nie może być dłuższy niż 15 stycznia, bo nie 

zdążymy ewentualnie zrealizować zadania jeżeli koszt będzie tak horrendalnie wysoki, że nie 

podejmiemy wtedy decyzji, cofnięcia się. Decyzja jest po naszej stronie, ale wolałbym żebyśmy 

mówili o warunkach podpisanych przed wstępną umową, a nie zawieszonymi rozmowami.  

 

Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek poprosił o przegłosowanie autopoprawki do uchwały.  

Przy 14 obecnych, autopoprawka została przegłosowana jednogłośnie.  

 

Przy 14 obecnych, Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 12  

Pytanie padło od pana Radnego Z. Ostapowicza, ale odpowiedź uzyskał od dyrektora MOSiR 

pana Arkadiusza Myszki.  

 

Ad. 13  

Radny M. Jung: To, co dobre, to powinno się kontynuować. Za poprzedniej kadencji był taki 

projekt, debata nad bezpieczeństwem Miasta przeprowadzona z policją. Efekty były bardzo dobre. 

Mieszkańcy bardzo dużo skorzystali na tym. Miałbym taki wniosek czy można by doprowadzić do 

debaty o służbie zdrowia w naszym mieście. Mieszkańcy dopominają się takiego czegoś,  bo jest 

wiele problemów związanych z ochroną zdrowia, chociażby brak specjalistów. Chodzi tu              

o neurologa, który jest jeden, to jest jedna osoba, ona jest w stanie przyjąć określoną liczbę 

pacjentów, podobnie jest z okulistą, którego nie mamy, a stan majątkowy mieszkańców nie jest 

taki, żeby każdy mógł sobie pozwolić na wizyty prywatne. Prośba od mieszkańców żeby taką 

debatę z dyrekcją ZOZ-u przeprowadzić. Również mieszkańcy proszą o interwencję w sprawie 

budowy windy przy przychodni. Poradnie są na piętrach, osoby starsze i chore nie mają 

możliwości dostania się.  

 

Radny Z. Ostapowicz: Szanowni Państwo dziękuję za zaufanie jakim mnie obdarzyliście. Myślę, 

że pod przewodnictwem pana Roberta Matejka będzie nam się dobrze współpracowało.  

 

Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek poinformował, że do Rady Miasta wpłynęła skarga na 

działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Zgodnie ze Statutem Miasta kieruję skargę 

do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną.  

 

 

Burmistrz Miasta: Szanowni Państwo, tuż przed tym noworocznym momentem chciałbym 

Państwu złożyć najserdeczniejsze życzenia, żeby ten rok, który będzie następował był szczęśliwy, 

jak najwięcej radości, zdrowia i zadowolenia z tego, co Państwo dokonujecie  

w życiu prywatnym, publicznym i zawodowym. Mam nadzieję, że taka współpraca jaka w tej 

chwili następuje jest dobrym przykładem, że można wspólnie każdy problem powoli, ale  

skutecznie rozwiązywać. Oby ten przykład przenosił się na wszelkiego rodzaju napięcia  

i spory, które towarzyszą naszemu życiu. Obyśmy potrafili rozmawiać i słuchać tego, kto do nas 

kieruje słowa, zapytania czy problemy kierowane pod naszym adresem. Jeszcze raz chciałbym 

życzyć cierpliwości, wyrozumiałości, otwartości i prosić abyśmy wspólnym wysiłkiem polepszali 

sytuację w naszym mieście.  
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Przewodniczący Rady Miasta R. Matejek dołączył się do życzeń Burmistrza Miasta  

i przekazał życzenia od kardynała Stanisława Dziwisza, u którego był z wizytą. 

 

 

Ad 14  

Przewodniczący Rady Miasta Robert Matejek podziękował wszystkim zebranym                             

za uczestniczenie w posiedzeniu Sesji Rady Miasta.  O godz. 13 
15

 zamknął obrady IV Sesji Rady 

Miasta.  
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